
Έκανε  ή  δεν  έκανε  γυμνά  η
κυρία Καγιά ;
Δεν μας κάνει έκπληξη που η κυρία Βίκυ Καγιά-
μέσω του next top model-απαρνείται το γυμνό και
ισχυρίζεται πως δεν έχει κάνει ποτέ (!) και που
ηθικολογεί και για το συγκεκριμένο θέμα, αλλά
και  περί  των  πλαστικών  επεμβάσεων  των  νέων
κοριτσιών που συμμετέχουν εκεί…

Και δεν μας κάνει έκπληξη διότι  το νέο GNTP
έχει  υιοθετήσει  ένα  concept  ηθικολογίας  και
υπερβολικής αυστηρότητας, έναντι των κοριτσιών,
που φτάνει και στα όρια της απρέπειας…

Έκανε ή δεν έκανε λοιπόν γυμνά ή ημίγυμνα στα
νιάτα της η κυρία Καγιά ; Η απάντηση στο blog
“οι σέξι Ελληνίδες”
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